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Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2023-06-14 

Protokoll 

 
 

 

Plats: Messinger, chattgrupp SIF 

Deltagare: Gunilla Silverberg, Gunilla Edvinsson, Jens Lundsten (t.o.m. §5), 
Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund. 

Anmält förhinder: Margareta Vogel 

 

1. Mötets öppnande  

Ordförande Gunilla Silverberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 

2. Val av mötesordförande, mötessekreterare och justerare.  
Till mötesordförande väljs Gunilla S., mötessekreterare Jarl och justerare 
Åke. 

 
3. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående styrelseprotokoll 23-04-07 
Godkändes. 

 
5. Ekonomi – Jens 

Det finns 101 592 kr på kontot. En del smärre utbetalningar har gjorts för 
kostnader för vägunderhåll och för hemsidan. Alla som förväntas betala 
in årsavgiften har nu betalat. Före årsmötet skall budgeten för nästa 
verksamhetsår fastställas. 
 

6. Vägar – status och löpande underhåll – Reid 
Skrapning och saltning har skett enligt plan. I nuläget är vägarna i 
godtagbart skick. Sträckan från Bökeviksvägen har ojämnheter av 
tvättbrädestyp på sina ställen. I dagsläget är vägbanan för hård för att 
skrapning skall ha önskad effekt. Fuktigare väderlek inväntas innan 
skrapning kan ske. De vägavsnitt som har utsatts för extra slitage i 
samband med nybyggnation har i huvudsak återställts på ett godtagbart 
sätt.   
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7. Vägarbeten – långsiktigt – Åke 
Inom kort kommer de två beslutade vändplatserna (Håanabbsvägen 2-16 
och Blysängen 2-8) att färdigställas. Fastighetsägarna kring 
Aspholmsvägen har fått en förfrågan rörande utnyttjande av privat mark 
för en vändplats alternativt att sopkärlen placeras vid anslutningen till 
Håanabbsvägen. 
  

8. Årsmöte, bifogas förslag till dagordning 
Innan årsmötet börjar kommer Olle och Mary att informera om 
tecknandet av servitut för den nya vägsträckan ovanför gården.  
Förslag på stadgeändringar kommer inom kort att skickas ut till styrelsen. 
När styrelsen har godkänt förslaget kommer detta att skickas ut till 
medlemmarna tillsammans med kallelse och dagordning för årsmötet. 
Vid årsmötet kommer information att ges om Framtidsgruppens 
utredning och förslag, om det pågående arbetet med ny detaljplan samt 
om föreningens övertagande av boule-verksamheten. Sista dagen för 
inbetalning av årsavgiften föreslås bli 1 september. Relevant material 
inför årsmötet kommer att finnas tillgängligt på hemsidan. 
För att allt skall fungera friktionsfritt vid årsmötet föreslås att styrelsen 
träffas i församlingshemmet dagen innan (22/7) för att möblera om till 
biosittning, testa de audiovisuella hjälpmedlen mm. Registreringen av 
röstberättigade fastighetsföreträdare och fullmakter kommer att ske vid 
ingången till lokalen.  
 

9. Övrigt - arbetsdag? 

En eventuell arbetsdag för underhåll av vägar, stigar, båtplatser mm 

diskuterades. Tveksamhet rådde rörande utlysandet p.g.a. viss olycksrisk. 

  

10.  Tidpunkt för ev. planering före årsmötet 

Fortsatt planering av årsmötet kommer att ske vid nästa (fysiska) 

styrelsemöte den 1 juli kl. 10.00 hos Jarl (Håanabbsvägen 10). 

 

11.  Mötet avslutas 

Ordföranden avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 

Jarl Risberg, sekreterare 

 

     Gunilla Silverberg, ordförande                          Åke Stridh, justerare 


